
Stjernen – Bestyrelsesmøde:  
Tilstede: Emil, Anton, Allan og Lars 

Mødested: Cafe Mauritz, Skibhus kvarteret 

1. Orientering om ny lejer – Odins Dart Klub 

Lejeindtægt, brug af lokaler (køkken + toilet), orientering til medlemmer (FB + hjemmeside)  

➢ Anton fortæller om de nye lejer. Lejer flyttet ind efter nytår. Information til klubben via webside. 

➢ Aftalt: Anton laver skriv om det til hjemmesiden som Lars lægger op til information af 

medlemmerne. 

 

2. Status på økonomien (v. Allan)  

Årsresultat 2022, forventninger til 2023 (Dartklub + Wannasport), kontingent  

➢ Allan fortæller lidt om økonomien. Har underskud på for 2022 på 15.000kr 

➢ Wannasport er godt. 

➢ 30.000 på vedligeholdse af banerne. 

➢ Udgifter på hærværk 

➢ Næste år bør give overskud med dart klubben. 

➢ Låseeksperten er svær at få fat i. Vil gerne have flere der kan programmere låsen. 

➢ Forslag at Anton, Emil og Allan kan programmere låsen. I dag er det kun Allan. 

➢ Kontingent: Anton forslår at sæt kontingent lidt ned.  

➢ Aftalt kontingent bliver det samme efter en del snak frem og tilbage. 

 

3. Baneklargøring + banepleje  

Os selv (hvem? – hvornår?), grus, andet?  

➢ Forslag vi selv ordner det mod et mindre beløb. 6 mand/pige for en timebeløb eller fast beløb. 

➢ Anton nævner andre klubber får de kommunen til det da de er forpligtiget til det. 

➢ Allan kender foreningen samt kommunen og finder ud om kommunen vil klargøre banerne. 

➢ Allan kontakter kommunen i løbet af denne uge. 

➢ Hvis kommunen ikke kan, så får giver Allan besked om vi i klubben sætter banerne i stand. 

➢ Emil vil gerne forsætte som banemand. 

➢ Emil: Foreslår vi sætter windbreakers op. De ligger i skuret. 

➢ Anton: bestiller grus. 

➢ Emil: Koste skal evt. repareres. 

➢ Anton: Linjekoste skal have nye skafter. 

➢ Aftalt: Allan kontakter kommunen vedr. baneklargøring 

Aftalt: Anton bestiller 2 paller grus. 

Aftalt: Emil reparer koste. 

 

 



4. Hold – Fynsserien  

Holdleder, tilmelding  

➢ Anton foreslå 1 hold til fynsserien. 

➢ Anton fortæller om DGI/FTU møde (deltog) 

➢ Små klubber bliver kontingent til FTU sat ned. 

➢ Anton forslår, Emil kontakter medlemmer om de vil deltage i holdturneringer 

➢ Aftalt: Anton tilmelder 1 hold til fynsserien. 

  

5. Træningshold + trænere  

Antal hold, træningsdage + tider  

➢ Emil vil gerne træne et ekstra børnehold. 

➢ Tidspunkter for børnehold, sandsynligvis delt på 2 dage 

➢ 2 begynderhold, 2 børnehold, Turnerings og motions træning. 

➢ Træningstider? Allan foreslå vi starter med børnetræning kl 15.00. 

➢ Træningstider udmeldes starten af april. 

➢ Træning starter Maj. 

➢ Der må gerne hankes op i træningstilmeldinger. 

➢ Huske at efterlade banerne i god stand efter træning, det har været problemer med. 

➢ Aftalt: Anton kontakter Steffen, Johnny og Butho og aftaler tider. Sender disse til Lars. 

➢ Aftalt: Lars opdaterer disse på hjemmesiden og facebook. 

 

6. Indkøb af bolde – (indkøb af andet?)  

Træning, turnering, boldmaskine  

➢ Bolde, til voksne er ok. (Mangler røde bolde) 

➢ Der skal indkøbes nok bolde, gerne flere end sidste år da der forsvinder mange bolde under 

træning. 

➢ Husk derfor at hente bolde i forbindelse med træning. Det er der nogen der har haft svært ved. 

➢ Priser på bolde er steget, men Allan fandt bolde på tilbud hos tennispoint. 

➢ Anton: Slazenger bolde er bedste kvalitet. 

➢ Anton: der skal købes nye trykløse bolde til boldmaskinen. 

➢ Aftalt og udført: Allan har bestilt bolde. 

7. Arrangementer  

Evt. Tennissportens Dag d. 29/4  

➢ Tennissportens dag, Anton foreslår vi ikke afholder det i år. 

➢ Tennissportens dag bliver ikke afholdt. 

  

8. Rengøring af baderum, boldrum, køleskab, m.m. 

➢ Rengøring af tennisklubbens. 



➢ Allan foreslår Emil og Tina gør rent mod et gratis kontingent eller beløb. 

➢ Anton og Emil mødes onsdag og se hvad skal gøres i klubhuset af rengøring. 

➢ Toilet og badeværelse kunne godt trænge til en ordentlig omgang. 

➢ Dart klubben vil måske gerne male hoveddøren. 

 

9. Eventuelt (forslag fra jer?) 

➢ Tennis sommerskole i sommers var en succes. Skal vi gentage succesen? 

➢ Emil: mange efterspørger sociale arrangementer. Især tirsdagsholdet. 

➢ Anton: Klubben sørger for nok kul til grill samt ketchup og sennep, men klubben arrangerer ikke 

noget udover det, men medlemmerne er velkommen til selv at gøre det samt at bruge grillen til 

arrangementer. 

➢ Allan er enig. 

➢ Aftalt: Emil tager snak med Johnny vedr. tennis sommer camp. 

➢ Aftalt: Emil går videre med det er der aftalt vedr. sociale arrangementer til medlemmerne. 

  


